
Protokoll 6 

Samfälligheten Tidlösa styrelsemöte andra februari 

 
Närvarande: 
Anders Blomqvist  
Bengt Arvidsson  
Peter Franking  
Christoffer Csemiczky  
Marcus Wreber  
Daniel Nordenber 
 
Frånvarande: 
Henk Martijn  
Ralf Zipp  
 

1. Mötets öppnande 
Anders förklarar mötet öppnat och presenterar valberedningen  

 
2.  Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkändes liksom kallelse till detta styrelsemöte.  
 

3.  Föregående mötesprotokoll  
Föregående mötets protokoll godkändes. 
 

4.  Ekonomi  
88 000kr på kontot vid denna tid 2011, detta år har vi 114 000kr på kontot. Läget är 
stabilt.  
 

5.  Hemsida  
Önskemål framförs om att utöka användningen av hemsidan för att informera etc. 
 

6.  Farthinder  
Arbetet att ta in farthindren gick bra. Bengt kollar med kommunen om det finns 
möjligheter att anlägga permanenta farthinder. 
 

7.  TV-anläggningen  
Betalkanaler försvinner troligen den 1/3. 
Anläggningen får rulla vidare så länge den fungerar. 

 
8.  Fiber  

Svensk Infrastruktur försöker sig på ”fulingar” gällande faktureringen.  
Ingen information finns gällande den analoga fibern. 
 

9.  Årsmöte  
• Förslag skall läggas fram att lägga ner tv-anläggningen. Vilken procentsats som gäller 

för att få ett ok på detta kollas upp av Anders. 
• Röstning om stadgaändringar 
• Återuppta grannsamverkan. 
• Datumförslag för årsmötet 25/3 
• Kallelse skall vara ute minst 2 veckor innan mötet. 
• Motioner skall vara inlämnade under februari. 
 



10. Övriga frågor 
 
11. Valberedningen  

Marcus informerar att han kommer att kliva av som ekonomiansvarig. Christoffer har gjort 
sitt som suppleant.  

 
12. Nästa möte 

15/3 19:00 Tidlösa 15 
 
 
Vid Protokollet    Justeras 
Christoffer Csemiczky   Anders Blomqvist 
 
 


